
Kedves EGVE tagok! 

Tájékoztatni szeretnélek benneteket, hogy 2022.11.21-én az elnökséget fogadta az OKFŐ 

főigazgatója Jenei Zoltán. Részletesen beszámoltunk a megrendezésre került MEN napokról, amely 

sikeresen lezajlott október folyamán Balatonalmádiban. A rendezvény szakmai tartalmáról és az 

előadások színvonaláról pozitív visszajelzéseket kaptunk több csatornán keresztül. Sajnos a tagság 

egy része az akkori gazdasági feltételek miatt nem tudott részt venni a konferencián. 

Megerősítettük a gazdasági igazgatók és a gazdasági - műszaki - informatikai szakemberek szerepét a 

rendszerben. Konszenzus született arról, hogy az elkövetkező időszakban az egyesületünk jelzi az 

aktuális problémákat, és ha felmerül az igény az OKFŐ vezetése részéről, akkor a szakmai 

tudásunkkal, tapasztalatunkkal segítjük a fenntartót. 

A legjelentősebb eredménye a találkozónak, hogy kérésünkre lesznek gazdasági igazgatói 

megbeszélések rendszeresen és lesz módunk a párbeszédre. 

Várják, hogy a jövő héten jelezzük az OKFŐ gazdasági igazgatósága felé a jelenlegi problémáinkat és 

ha van javaslatunk a probléma megoldására azt is. Így kérlek benneteket, hogy küldjétek el írásban a 

területeteken felmerült kérdéseket, megoldandó problémákat, javaslataitokat 2022.11.29-ig az 

elnok@egve.hu, egve@egve.hu email címre. 

További jó egészséget és kitarást kívánok az előttünk álló feladatokhoz! 

Budapest, 2022.11.23. 

 

       Béres Margit 

           elnök  
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